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Pressemeddelelse 

Frederiksberg den 10. januar 2019 

 

”DET ANDELSBOLIGERNES FÆLLESREPRÆSENTATION 

OPLYSER OM FREDERIKSBERG BOLIGFOND ER UNUAN-

CERET OG GANSKE ENKELT IKKE RIGTIGT” 
 

Andelsboligernes Fællesorganisation oplyser i dag i en pressemedde-

lelse, at der mangler nogle dokumenter i det materiale, som Frede-

riksberg Boligfond netop har sendt ud til lejerne i tre solgte ejen-

domme. Bestyrelsesformand i fonden, Flemming Brank, udtaler: 

- Det ABF oplyser er unuanceret og ganske enkelt ikke rigtigt.  

- Vores advokater har vurderet, hvilke materialer der er væsentlige 

og ikke-væsentlige, når man stifter andelsboligforeninger – og lejerne 

i de tre ejendomme HAR modtaget de væsentlige materialer.  

- Jeg kan oplyse, at de udsendte USB-sticks indeholder driftsudgifter i 

seneste varslinger af omkostningsbestemte huslejer, at lejeforhol-

dene er belyst på flere måder, at vedligeholdelseskonti er opgjort, at 

der er vedlagt udskrifter fra Grundejernes Investeringsfond m.v. 

- Lejerne har altid mulighed for at henvende sig til os, hvis de ønsker 

yderligere oplysninger, men mig bekendt har vores administrator, Pri-

vatBo, ikke modtaget nogen henvendelser på nuværende tidspunkt.  

- Vi har heller ikke fået nogen henvendelse fra den advokat, som vi 

ved repræsenterer én af de tre ejendomme. 


